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-projekt-  

 

Protokół Nr LXXIII/2023 

z LXXIII sesji Rady Miejskiej w Gołdapi odbytej 

w dniu 20 czerwca 2023 r. 

 

Obradom przewodniczył Pan Wojciech Hołdyński Przewodniczący Rady Miejskiej w Gołdapi 

Protokołowała Katarzyna Krusznis 

Godzina rozpoczęcia – 10:00, zakończenia – 10:37 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

 

Obecni: 

 1. Wioletta Anuszkiewicz  

  2. Marian Chmielewski  

       3. Teresa Dzienis  

  4. Wojciech Hołdyński 

       5. Zdzisław Janczuk  

       6. Zbigniew Makarewicz  

       7. Zbigniew Mieruński  

       8. Marian Mioduszewski  

       9. Janina Pietrewicz 

       10. Zofia Syperek 

       11. Monika Wałejko  

       12. Józef Wawrzyn  

  13. Andrzej Tobolski  

   14. Marek Zajączkowski 

   15. Anna Staroszczuk - Luto 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad (kworum) 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023– 2040 

2) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku 

4. Zamknięcie sesji                                                                 

 

Do pkt 1 

LXXIII posiedzenie sesji Rady Miejskiej VIII kadencji 2018-2023 otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pan Wojciech Hołdyński. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, zatem podejmowane decyzje będą 

prawomocne. 

Zgodnie z art. 6 ust. 1 lit. c Ogólnego Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych (RODO) mówiącym, 

iż przetwarzanie danych jest dopuszczalne, gdy jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego ciążącego 

na administratorze (wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym nakładającym obowiązek 

rejestrowania i udostępniania nagrań audiowizualnych z przebiegu obrad rady gminy), Przewodniczący Rady 

poinformował zgromadzonych, iż przebieg tego posiedzenia będzie w takiej właśnie postaci rejestrowany (wraz 

z wizerunkiem osób uczestniczących w sesji), dopełniając tym samym obowiązku informacyjnego wynikającego 

z art. 13 ust. 1 RODO. 

Do pkt 2  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił porządek posiedzenia. 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że proponuje wprowadzenie do porządku 2 punkty. Pierwszy 

dotyczy sprawozdania z walnego zgromadzenia w Ornecie na spotkaniu grupy Cittaslow w którym uczestniczył 

burmistrz oraz skarbnik. Druga zmiana porządku posiedzenia dotyczy spółki gminna PWIK zrzucającej ścieki 

do rzeki pod osłoną nocy. Radny poinformował, że zawiadomił policję oraz prokuraturę o możliwości 

popełnienia przestępstwa.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odczytał pismo z prokuratury w sprawie nieprawidłowości przy budowie 

Zakładu Przyrodoleczniczego w Gołdapi przy zbiegu ulicy Jeziorowej i Promenady Zdrojowej, gdzie inwestorem 
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jest gmina Gołdap. Postępowanie zostało zakończone w dniu 14 lutego 2023 roku. Dla rozjaśnienia się sytuacji 

tylko Państwu dopowiem, że po postępowaniu dalszego biegu sprawie nie nadano i zostało zakończone. Dodał, 

że nie wyraża zgody na zmianę porządku posiedzenia o zgłoszone wnioski radnego.  

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, czy postępowanie zostało zakończone czy umorzone. Dodał, że jeżeli 

by było umorzone burmistrz miałby podstawy kwestionowania zawiadomienia radnego sprzed 3 lat.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że jako zgłaszający powinien mieć wiedzę na ten temat.  

Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że nie dostał żadnej informacji. Dodał, że jeżeli będzie umorzone, 

to złoży zażalenie. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że prokuratura postępowanie zakończyła a radny chce 

złożyć zażalenie. Radny działał na szkodę gminy i to z premedytacją. 

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się o przesłanie pisma z prokuratury do wszystkich radnych. 

Do pkt 3 

1) i 2) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy pani Edyty Białek o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023–2040 oraz 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku. 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek przedstawiła projekt uchwały.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że od dwóch miesięcy próbuje się dowiedzieć się komu,  

ile i za co Burmistrz przyznał nagrody w tym roku. Poinformował, że złożył wnioski w trybie ustawy o dostępie 

do informacji publicznej. Zapytał, dlaczego są ukrywane przez społeczeństwem i radnymi osoby którym 

burmistrz przyznał nagrodę, w jakiej wysokości i za co. 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że zostały przyznane niektórym pracownikom za ich 

ciężką pracę. 

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński powiedział, by rozmowa toczyła się na podstawie 

przedstawionych projektów uchwał. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, czy Burmistrz planuje zwolnienia, skoro w przyszłym roku będą 

wydatkowane pieniądze w wysokości mniejszej o 700 000,00, zł  na wynagrodzenia i składki od nich naliczone.  

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że nie będzie z rozmawiać z osobą, która szkodzi z 

premedytacją gminie. 

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, czy w tym roku zostanie spłacone ok. 30 000 000,00 zadłużenia. 

Zapytał, czy skarbnik gminy korzysta z pomocy zewnętrznych podmiotów w dziedzinie finansów, 

rachunkowości, księgowości, bo prawdopodobnie skarbnik nie udziela Pani informacji, ponieważ nie jest 

samodzielna i nie wie w ogóle o co radny pyta. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, by radny złożył wniosek na piśmie. 

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz zapytała, czego dotyczy kwota w wysokości 80 232,90 zł w rozdziale 

75814. 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek odpowiedziała, że są to wydatki niewygasające. Kwota 61 967,40 zł  

to były środki zabezpieczone w uchwale z 2022 r. o wydatkach niewygasających w rozdziale 71004 w §4300 a 

zadanie opracowanie dotyczyło zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Uzdrowiska 

Gołdap. Teraz to zadanie rozbite zostało na rok 2023 i 2024 oraz kwotę 18 265,50 zł z rozdziału 71004 w §4300  

Zadanie bieżące pod nazwą Opracowanie Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego dla całego 

obszaru Suwalskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej w Gołdapi. Zadanie zrealizowane zostanie do końca 

bieżącego roku. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023-2040. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 13 za uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023 – 2040.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, 

Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 
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Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński 

 

Uchwała Nr LXXIII/520/2023 

/w załączeniu/ 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 13 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński 

  

Uchwała Nr LXXIII/521/2023 

/w załączeniu/ 

Do pkt 4 

Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński dokonał zamknięcia LXXIII sesji 

Rady Miejskiej w Gołdapi.  

 

 

 

                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                                  Wojciech Hołdyński   

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 


